
C/ Llobregós, 17-23
08032 Barcelona
Tel.:93 407 40 15
http://ampacarabassa.wordpress.com

Dia: 08.05.14
Hora: 21 h
Curs 13-14
Assistents: 14

Ordre del dia:

A. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior

B. Informació del casal d’estiu

C. Resultat final de la loteria de Nadal

D. Patis oberts

E. Camins escolars

F. Informacions de les comissions i grups de treball

G. Informacions del Consell Escolar

H. Torn obert de paraules

I. Acords presos

J. Data pròxima reunió

A. Aprovació acta anterior

Es llegeix l’acta de la darrera reunió d’AMPA del dia 3 d’abril de 2014 i s’aprova
amb l’única esmena de corregir un nom propi erroni.

B. Informació casal d’estiu

Feta la reunió de presentació del Casal d’estiu amb assistència, sobretot, de
famílies de P3, n’han començat les inscripcions. De moment hi ha 47 alumnes
inscrits però es preveu que el nombre augmenti donat que les inscripcions
acaben la setmana vinent i tenim constància que moltes famílies han
manifestat fer-ho llavors. Ara per ara, hi ha alguna setmana molt fluixa quant
a assistència.

C. Resultat final de la loteria de Nadal

Es tanca la campanya amb uns guanys de 2.600 €, obtinguts a partir de la
comissió de venda de butlletes més els premis que no s’han anat a cobrar. Els
guanys aniran destinats, com cada any, a atípics.
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D. Patis oberts

La festa d’inauguració d ‘obertura del pati al públic en general –dissabtes de 17
a 20 hores-, que va tenir lloc el passat 26 d’Abril va ser un èxit total. L’entitat
organitzadora, CET10, apunta que van assistir-hi al voltant de 1.500 persones,
xifra que ens sembla un pèl disparada. En qualsevol cas, va haver-hi
representació de la Direcció de l’escola, de l’AMPA, de l'administració, de
l’entitat organitzadora, i de moltíssimes famílies que van voler compartir el
moment.

E. Camins escolars

S’estan començant a lliurar a les famílies les enquestes que han de servir per
fer realitat el projecte dels camins escolars. A grans trets, es tracta d’indicar
les rutes que fan els nostres fills/filles per anar a escola i indicar quines
deficiències o inconvenients d’accessibilitat hi trobem per tal de resoldre’ls:
Cotxes habitualment en doble filera o que obstaculitzen passos de vianants,
semàfors que duren poc, botigues que barren el pas amb la seva mercaderia,
barreres arquitectòniques, passos de vianants fora de lloc,…

Es demana també que hi indiquem si tenim tracte especial amb alguna botiga
dins del nostre recorregut per tal que formin part d’aquest projecte (amb un
distintiu que els acrediti com a tal) i que puguin donar suport, en un moment
donat, a algun nen/nena que necessiti ajut, ja sigui trucant a l’escola o
acompanyant-lo.

El buidatge d’aquestes enquestes serà tasca de l’AMPA. S’ ofereixen a
col·laborar-hi: Esther Mariné, Laia Soler, Silvia Buyé, Mònica Camacho i Berta
Canosa.

Amb el buidatge fet, la comissió pertinent i la Direcció de l’escola es reunirà
amb els serveis tècnics del Districte, la Guàrdia Urbana i l’entitat organitzadora
per fer la implementació d’allò que les famílies hàgim detectat per poder
engegar els camins escolars com abans, millor.

F. Informacions de les comissions i grups de treball

Comissió Agraïm als Mestres:
Representant: Mònica Camacho i Vero Villar

El dilluns 12 de Maig, de 16:30 a 17:30, la comissió habilitarà un espai a la
sortida de l’escola perquè tothom qui ho vulgui, ajudi a finalitzar  “el mural”
que està preparant en agraïment a la feina que fan els/les Mestres. Serà
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moment també de recollir els escrits, dibuixos o homenatges en general que
els nens i nenes hagin preparat per als/les Mestres.

Comissió defensem l’escola:
Representant: Míriam Nicodemus

La plataforma Som escola.cat, que lluita per donar suport a l’escola catalana i
al model de cohesió social, i a la qual, la nostra escola hi està adherida, ens
convida a portar els nostres capgrossos a la cercavila que tindrà lloc el 14 de
Juny al centre de Barcelona sota el lema: “Per un País de tots, decidim escola
catalana”.

Comissió extraescolars:
Representant: David Gràcia

L’empresa que gestiona les extra-escolars, Diver’s, ens notifica que de  cara al
curs vinent, el preu de les activitats es veurà incrementat aprox. en un 3%
(corresponent a l'IPC d'enguany), donat que ens estaven mantenint els preus
des de feia molts anys, cosa que no han fet amb altres clients a qui donen
servei.

El David s’està informant amb l’UE Horta i el Lima Horta per tal de poder oferir
l’activitat de basquet a l’escola en horari extra-escolar, però la idea s'ha
descartat perquè no hi ha disponibilitat de pati amb la graella actual
d'activitats.  Paral·lelament, el Lima Horta demana a l’AMPA el nostre suport
(signatura) al projecte “L’esforç fa gran el bàsquet femení” per tal d’obtenir
beques de l’entitat organitzadora del projecte (beca que, possiblement, es
veuria reflectida en la reducció de les nostres quotes en cas de fer aquesta
activitat amb ells). Ens qüestionem si donar suport a això no ens trauria la
possibilitat de deixar de rebre subvencions per a extra-escolars a títol
particular (AMPA). El David farà la gestió de consultar-ho abans de signar res.

Es valora la possibilitat d’oferir l’activitat de ioga als nens/nenes de 1r a 3r. És
del tot impossible cercar noves alternatives “esportives” d’extra-escolars per
manca d’espai (pati).

Es vol passar una mini-enquesta als pares sobre les extra-escolars per tal de
copsar impressions sobre altres possibilitats d’activitats extra-escolars i valorar
les actuals.

http://ampacarabassa.wordpress.com


C/ Llobregós, 17-23
08032 Barcelona
Tel.:93 407 40 15
http://ampacarabassa.wordpress.com

Projecte de Comissió per l’atenció a la Diversitat:
Exposa Vero Villar

Fa temps que a les reunions d’AMPA movem la possibilitat de crear una
Comissió o grup de treball que doni suport a les famílies amb nens/nenes que
tinguin necessitats educatives especials, ja sigui proporcionant informació
perquè s’hi troben, o  recolzant qui ho necessiti amb xerrades i converses.

Estem convençuts que la posta en comú del bagatge de moltes famílies pot
alleugerir el camí de les que s’hi troben per primer cop.

La Comissió hauria d’estar formada per persones amb i sense aquesta
particularitat –nens amb necessitats educatives especials-, amb l’objectiu bàsic
d’acompanyar, conscients que de la part professional, s’ocupa l’EAP i l’escola.

Per final de curs es farà una presentació/crida a la Comissió. De moment hi
estan interessades la Vero Villar, la Laia Robert, la MªCarmen Ruiz i la Cristina
Pujol.

G. Informacions del Consell Escolar

Es continua en la feina de revisió i aprovació de les NOFC (Normes
d'Organització i Funcionament del Centre), que anem fent per capítols en cada
consell.

S’està treballant en la idea de “recuperar” els Mestres que han deixat l’escola
un cop jubilats perquè hi continuïn col·laborant, d’una manera o una altra. La
negativa expressa de poder acollir-los, per raons legals, ha desaparegut, de
manera que podrien seguir aportant en concepte de “Col·laboradors d’AMPA”.

Des de Direcció es treballarà per poder recuperar l’experiència i suport
d’aquests Mestres.

Les famílies de 4rt es van reunir amb la Junta per expressar-nos que havien
detectat una baixada de nivell a 4t. Al comentar-ho en consell escolar,
representants del claustre coincideixen amb què en algunes ocasions la
diferència entre cicles ha generat alguns problemes i que el canvi no és
progressiu. El claustre ja ho està treballant en el pas d’infantil a primària i s’hi
posarà en el canvi de Cicle Inicial a Mitjà.
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H. Torn obert de paraules

Es confirma que la capacitat de l’Insitut Josep Pla, centre de referència
(juntament amb el Ferran Tallada) de la nostra escola, es veu molt reduïda
donat que han augmentat les escoles adscrites  al primer centre, de manera
que cada cop més, els nostres alumnes han de buscar altres opcions. Tot fent
un estudi de possibilitats per demanar-ne un altre de continuïtat, comprovem
que el barri no disposa d’instituts. Així, s’està començant a treballar en el
projecte de crear un nou institut que segueixi la línia de les escoles amigues.
On? Com? … Hi participen les escoles i AMPA’s de Mare Nostrum, Àngels
Garriga, Heura, Font d’en Fargues i nosaltres mateixos

Ens han concedit una de les dues subvencions presentades al consorci, així que
s’informa a la Comissió d’Extra-Escolars que, pel  curs 14-15, comptarà amb
una beca de 600€.

Es recorda que el curs vinent (entre Novembre i Gener habitualment) hi haurà
eleccions als Consells Escolars i s’hauran de renovar 3 càrrecs del sector de
representants de mares i pares (David Serra, Miquel Villalba i Míriam
Nicodemus).

En col.laboració amb l’acadèmia Pausa, des d’Infantil s’ha engegat un projecte
per pintar la paret de la rampa d’accés al parvulari. A partir dels dibuixos dels
nens, es faria un mural que decorés l’entrada. L'escola ha demanat a l'AMPA
ajut econòmic per dur a terme aquest projecte. Ens plantegem la viabilitat de
fer-ho o no, donat el risc de deteriorament que pot patir (pintades) i que pot
ser una despesa massa important per a la seva durabilitat. Recordem les
destrosses contínues d’alguns brètols, al pati anglès. Es farà arribar aquesta
reflexió a l'escola i es proposaran altres escenaris, interiors, per tal que el
mural dels petits duri com mereixen.

I. Acords presos

- Consultar tema “possible supressió de beca a Extra-escolars” si
signem l’escrit del Lima Horta.

- Fer arribar a l'escola la reflexió sobre el lloc on fer el mural del
projecte de cicle infantil.

J. Data propera reunió

Segons el calendari presentar per l’actual equip de Junta, la propera reunió
serà el dijous 5 de juny de 2014.
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Vist i plau

La secretaria La presidenta

Laia Soler Miriam Nicodemus
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